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services de police coprésidé par le ministre de la 
Justice et par moi-même.

Dès que cette circulaire sera validée, un groupe 
de travail sera mis en place. Celui-ci rassemblera 
les représentants de l'autorité et les organisations 
syndicales représentatives.

Le monde judiciaire, le ministre de la Justice et 
moi-même avons la meilleure considération pour 
les policiers et pour le travail qu'ils accomplissent. 
Nous travaillons ensemble à trouver des solutions 
dans le respect de la loi et des droits tant des 
policiers que des citoyens.

06.03  Aldo Carcaci (PP): Monsieur le président, 
monsieur le ministre, je vous remercie pour votre 
réponse donnée au nom du ministre de la Justice.

Nos policiers doivent être présents dans la rue. Ils 
seront respectés par la population et ils seront 
craints par les délinquants, comme l'étaient nos 
forces de l'ordre, par le passé. Nos policiers 
doivent bénéficier d'une présomption de légitime 
défense, en cas d'usage de la force ou de leur 
arme. 

Chacun s'accordera à dire, monsieur le ministre, 
que la peur doit changer de camp.  

Het incident is gesloten.
L'incident est clos.

07 Samengevoegde vragen van
- de heer Veli Yüksel aan de vice-eersteminister
en minister van Ontwikkelingssamenwerking, 
Digitale Agenda, Telecommunicatie en Post 
over "de overname van PostNL door bpost" 
(nr. P1672)
- de heer Gilles Vanden Burre aan de vice-
eersteminister en minister van 
Ontwikkelingssamenwerking, Digitale Agenda, 
Telecommunicatie en Post over "de overname 
van PostNL door bpost" (nr. P1688)
07 Questions jointes de
- M. Veli Yüksel au vice-premier ministre et 
ministre de la Coopération au développement, 
de l'Agenda numérique, des 
Télécommunications et de la Poste, sur "le 
rachat de PostNL par bpost" (n° P1672)
- M. Gilles Vanden Burre au vice-premier 
ministre et ministre de la Coopération au 
développement, de l'Agenda numérique, des 
Télécommunications et de la Poste, sur "le 
rachat de PostNL par bpost" (n° P1688)

07.01  Veli Yüksel (CD&V): Mijnheer de 
voorzitter, mijnheer de minister, een week geleden 

deed bpost, voor de derde keer, een nieuw bod op 
het Nederlandse PostNL. Het management en de 
Nederlandse overheid hebben dit overnamebod 
echter afgewezen. Waarnemers stellen dat het 
management van bpost de toenadering tot PostNL 
verkeerd heeft aangepakt. Wellicht zijn er 
verschillende elementen die een rol hebben 
gespeeld in de Nederlandse beslissing maar 
politieke uitspraken zoals “met 40 % van de 
aandelen ben je ook nog de baas” hebben de 
zaak niet vooruit geholpen, integendeel.

Bpost is een performant bedrijf met 
26 000 werknemers, dat een belangrijke 
maatschappelijke opdracht vervult en naar 
duurzame economische groei streeft. Nu de 
overname is afgeschoten moet bpost uiteraard op 
zoek gaan naar een nieuwe strategie, naar nieuwe 
groeimogelijkheden. Het aantal postbedrijven 
waarmee operationele synergie mogelijk is, is 
beperkt. Postbedrijven in onze buurlanden zijn 
wellicht te groot voor bpost, tenzij bpost zelf 
opgegeten wordt.

Mijnheer de minister, ik heb twee vragen.

Ten eerste, hoe ziet u de toekomst van bpost na 
de mislukte overnamepoging?

Ten tweede, staat bpost in de etalage of verkiest u 
een stand-alonescenario? Zult u zich verzetten als 
een buitenlandse speler bpost straks zou willen 
opkopen?

07.02  Gilles Vanden Burre (Ecolo-Groen): 
Monsieur le ministre, quelle déception! Et 
pourtant, cela fait des mois que nous vous 
implorons de changer de cap, de changer votre 
vision stratégique sur l'avenir de bpost, mais vous 
n'avez rien voulu entendre.

Mais oui, bpost a besoin d'un projet ambitieux, 
que ce soit en termes sociétaux ou industriels, 
mais pas de cette manière. Votre laxisme dans ce 
dossier nous mène à l'impasse que nous 
connaissons aujourd'hui. Laxisme quant à la 
défense de la qualité de l'emploi des 25 000 
travailleurs, laxisme quant à la défense des 
missions de service public de bpost, laxisme 
quant au renforcement de l'ancrage local de cet 
opérateur public.

Cerise sur le gâteau: la troisième offre de bpost 
pour le rachat de PostNL représentait un véritable 
défroquage des intérêts belges, alors qu'au même 
moment, les Hollandais, eux, se battaient pour 
leur intérêt national propre au sein de PostNL, 
groupe entièrement privatisé. C'est vraiment un 
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comble!

Dans ce dossier, monsieur le ministre, vous avez 
joué au banquier d'affaires au lieu d'agir comme 
un ministre garant de l'intérêt national. Nous le 
regrettons.

Ma question sera dès lors très simple: quand 
comptez-vous changer de cap? Quand comptez-
vous enfin vous battre avec acharnement, non 
seulement pour l'intérêt général et public, mais 
aussi pour celui des 25 000 travailleurs de bpost?

07.03 Minister Alexander De Croo: Mijnheer de 
voorzitter, collega’s, bpost is een sterk postbedrijf, 
een van de meest performante postbedrijven van 
Europa trouwens, dankzij de vele inspanningen 
van al zijn werknemers en van het management. 
Ik hoor de CEO en het management zeggen dat 
bpost nu verdergaat in een stand-alonescenario 
en andere groei-opportuniteiten zal onderzoeken.

Ik denk dat wij als aandeelhouder elk project op 
zijn merites moeten beoordelen. De lens die wij 
gebruiken is er een van economische verankering 
die leidt tot bijbehorende tewerkstelling. Die lens 
hebben wij ook in het thans afgesloten dossier als 
aandeelhouder gehanteerd.

Bpost staat absoluut niet in de etalage, het is 
veeleer het tegenovergestelde.

Het aandeelhouderschap is in mijn ogen geen 
ideologische kwestie. Ik heb altijd gezegd dat het 
voor mij geen verplichting is om onder de 50 % te 
gaan. Het is natuurlijk ook geen taboe. Wij 
bekijken dat vanuit een industriële logica, zoals wij 
dat tot nu toe ook steeds gedaan hebben.

Inzake de verwijten vanuit Nederland ten opzichte 
van bpost en van ons land, kan ik alleen 
antwoorden: return to sender. In de voorbije 
maanden werd vanuit Nederland driemaal aan de 
Belgische regering gevraagd om te interveniëren 
bij de directie, om de raad van bestuur van bpost 
terug te fluiten. Zo werkt dat niet in België; in 
België is bij een overheidsbedrijf de raad van 
bestuur autonoom en die raad van bestuur neemt 
beslissingen in het belang van de werknemers en 
van het bedrijf.

Eigenlijk doet er zich een bijzonder grote 
tegenstelling voor en is de situatie zeer bizar. 
Enerzijds, is er een Belgisch bedrijf met de 
overheid als meerderheidsaandeelhouder, al kan 
dat bedrijf perfect werken zonder op een of andere 
manier gehinderd te worden door de politiek. 
Anderzijds, is er een Nederlands bedrijf, voor 

100 % in privéhanden, maar dat wordt gedwongen 
om te ageren naar de grillen en de willen van de 
Nederlandse politiek. Dat is een bijzonder grote 
tegenstelling.

07.04  Alexander De Croo, ministre: Monsieur 
Vanden Burre, votre question est sans objet.

Vous savez très bien que la direction de bpost 
parlait de la création potentielle de 3 200 emplois 
et qu'il n'était pas question de licenciements. Il 
n'existait aucune synergie. Nous nous situions 
dans une perspective de croissance. Même si, en 
tant qu'actionnaires, nous étions passés sous les 
50 %, un système de crowdfunding était prévu, 
comme nous l'avions fait dans le cas de BIAC.

Je peux seulement constater que nous avons 
permis à la direction de bpost de prendre son 
destin en main. Cela me paraît constituer une 
vision moderne d'une entreprise publique 
autonome. En revanche, la vôtre revient à 
considérer qu'une entreprise publique comme le 
bac à sable de la politique. Ce n'est pas notre 
conception.

07.05  Veli Yüksel (CD&V): Mijnheer de 
voorzitter, mijnheer de minister, in mei legde u de 
schuld voor het mislukken van de overname bij uw 
voorganger, de heer Labille. Vandaag stellen wij 
vast dat de houding van de Nederlanders in dit 
verhaal zeer bepalend was. Wij nemen daarvan 
akte.

Bpost is een beursgenoteerd bedrijf, bpost is een 
performant bedrijf. Wij moeten nu vooruitkijken en 
elke opportuniteit naar waarde schatten. Ik wil 
echter nogmaals benadrukken dat wij daarbij 
moeten focussen op de 26 000 werknemers —
postboden, bedienden en managers — van het 

bedrijf. Zoals bepaald door de wet van 
december 2015, ter aanpassing van de wet van 
1991, moeten wij bij elk scenario de continuïteit 
van de rechten van de werknemers waarborgen 
wat betreft betrekking, bezoldiging en pensioen. 
Op die manier kunnen wij ook de komende kerst-
en nieuwjaarsperiode blijven rekenen op de 
postboden en de bedienden die voor het bedrijf 
werken en elke dag voor onze post zorgen.

07.06  Gilles Vanden Burre (Ecolo-Groen): 
Monsieur le ministre, je l'ai répété à de 
nombreuses reprises: bpost est effectivement une 
entreprise publique performante. Les enquêtes de 
satisfaction sont d'ailleurs positives. Nos 
concitoyens sont heureux du service public 
actuellement fourni par bpost. Nous ne pouvons 
que nous en réjouir.


